
  

Møtereferat  

Møte type  
Styremøte  

Avdeling/gruppe  
Malvik IL  

Dato    
19.05.22  

Tid  
20.00   

Sted  
Klubbhuset  

Til stede                                   
Jan Inge Hov, Vidar Furu, Siri Eide, Bård Magnus Lyngen, Ole Gunnar Kjøsnes, Frode Forbord, Martin 
Finholdt (teams), Hanne G. Jakobsen, Maja Berg, Didrik Tårnesvik, Øyvind Holthe (vara fotball) 
Meldt forfall:  
Maja Berg 

Kopi  
  

Referent  
Merete Rønning Larssen-Aas  
  

Møte slutt  
21.45  
  

Neste møte  
 07.juni 
  

Antall sider  
  

  

Saknr  Saksopplysninger  Ansvar  Frist  

    
Godkjenne innkalling og referat 15.03.22 og 05.04.22 
Godkjent.  
 

    

21/22  Møteplan 2022 
 
Utgangspunkt for møteplan: første tirsdag hver mnd og møtestart kl.18  
 

- Tirsdag 7. juni 
- Tirsdag 16. august + avd.møte 
- Tirsdag 6. september 
- Tirsdag 4. oktober + avd.møte 
- Tirsdag 1. november 
- Tirsdag 6. desember + juleavslutning 
 
 

    

2/22  Økonomi 

 

Kort status, gjennomgang regnskap som sak på neste styremøte. 
 
Leder markedsgruppen rapporterer til neste styremøte 
- Plan for bokprosjekt, utgifter 
- Status/oversikt sponsorer 
- Fordelingsnøkkel sponsorer/avtaler 
- Plan for billotteri  
 
Det nærmer seg tid for fakturering av treningsavgift under 12 år. 
Daglig leder sender beskjed til avd som må oppdatere medlemsregister og med 
frist 01.06. 
 
Årshjul kan med fordel være tema på avdelingsmøte 
Årshjul med datoer ligger i teams tilgjengelig for hovedlag og avdelinger. 
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snarest 



23/22  Overføring G2007 Håndball 

 
Styret vedtar å overføre sum til lagskonto G07 HIL.   
 
Ønskelig at styret holdes oppdatert i slike saker.  

    

 24/22 Valgkomite MIL 

 

Håndball/fotball hadde frist til å melde kandidater i dag 19.05 
Ingen kandidater klare. 
Ny frist: 05.06. Kandidater presenteres på hovedstyremøte 07.06. 
 

  
 
05.06 

  

25/22 Arbeidsoppgaver og ansvarsfordeling i hovedstyret 

 

Ref utsendt skriv fra styreleder og i forkant av møtet. 
 
Hovedstyret er enige om følgende arbeidsfordeling: 
 
Sportslig: Bård Magnus L. 
Marked: Martin F. 
Økonomi: Hanne G, kontrollutvalg, evt øk.ansvarlig i avd 
Klubbhåndbok/avdelingshåndbøker: Maja B, Didrik T, representant fra 
hovedstyret fra fotball/håndball. Ledere i fotball/håndball skal ha tett samarbeid 
med arbeidsgruppen.  
Idrettsanlegg/klubbhus: Ole Gunnar K, Frode F, Åge N. 
90års jubileum: Jan Inge, en person fra hver avdeling, dl sender henvendelse til 
avdelingene som må ha kandidat klar til august.  
 
 
Styremedlemmene rapporterer inn til hovedstyret og for sitt arbeidsområde. 
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snarest 

 Evt 
 
Avtale klesleverandør for MIL:  
Markedsgruppen v/ leder Martin gis fullmakt til å forhandle gjeldende avtale. 
 
Styreleder avklarer med leder Messebygget vedr skatteplikt dersom inntekt over 
120 000,-  
 
Innspill og tanker rundt arbeidet for MIL hovedstyret v/ Ole Gunnar og Vidar: 
Hvilken rolle skal hovedstyret ha?  
Hvilken rolle skal avdelingene ha? 
Hovedstyre uten avdelinger, kun styremedlemmer. 
Hvordan skal idrettslaget se ut om 5 år? 
Investere i å bruke tid og midler til å jobbe strategisk 
Nedsette gruppe for kommunikasjon for MIL.  
Strategiprosess etter sommeren.  
 
 

  

  


